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Wyjątkowy mecz, wyjątkowo obszerne wypowiedzi przedmeczowe. Swoje

konferencje prasowe odbyli Rudi Garcia i Massimilliano Allegri, a

komentarze dołączyli Carlo Ancelotti, Carlos Tevez i Antonio Cabrini.

 

Konferencja prasowa Rudiego Garcii:

- Świetną rzeczą w dniu jutrzejszym będzie to, że w ostatnich kilku tygodniach

zmierzyliśmy się z Mistrzami Rosji, Mistrzami Anglii, a teraz zagramy z Mistrzami

Włoch, a później z Mistrzami Niemiec.

- To fantastyczne. Z przyjemnością będziemy grać każdego tygodnia na tym

poziomie i cieszyć się wyścigiem. Na boisku będzie tak wielu mistrzów.

- Mam nadzieję zobaczyć piękny futbol, jako że mecz będzie oglądany na całym

świecie. Włochy odnotowały w tym tygodniu dobre wyniki i pokazały, że Serie A jest

niedoceniana. Takie mecze muszą być reklamą włoskiej piłki nożnej.

 

Pewność Romy wzrosła po remisie 1-1 z Manchesterem City, a Juve przegrało swój

mecz 0-1:

- Widzieliśmy, że nawet w trudnym momencie i po stracie gola, umiemy zareagować

i mieć nawet szansę na zwycięstwo w Manchesterze. Roma zawsze gra o

zwycięstwo i podejdziemy do meczu w ten sam sposób co we wtorek, czyli z

ambicją sprawienia Juventusowi problemów, aczkolwiek jesteśmy świadomi ich

jakości.

- Juve gra takim samym systemem jak za czasów Antonio Conte. Są też lekkie

różnice dzięki Allegriemu, ale zachowam to dla siebie[trener zakończył zdanie

uśmiechem - od red.]

- Mają słabości, jak wszystkie drużyny, a my musimy sprawić się dobrze, by

wykorzystać większość z nich. Być może w tym roku zagrają wyżej na boisku i to

może nas faworyzować. To jedyna rzecz, jaką się dzisiaj z wami podzielę...

 

Giallorossi przegrali swoje Scudetto, po meczu w Turynie, w ostatnim sezonie, gdzie

przegrali 3-0. Jak Garcia chce uniknąć podobnego losu?

- Zostawiam przeszłość za sobą, jako że mamy nowy sezon, z nowym składem i

nowe rozgrywki. Nie ma sensu patrzeć w przeszłość, jako że nie możemy w niej nic

zmienić i wszyscy musimy być skupieni na jutrzejszym spotkaniu.
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- Jesteśmy gotowi na Juve fizycznie i z agresją. Musimy być zdolni do odzyskiwania

piłek, a nie robi się tego nosząc baletki.

- Tevez jest najbardziej decydującym zawodnikiem Juve, tak mówią statystyki.

Drużyna jest kompletna, ale nie niepokonana, a nikt nie może wygrać wszystkiego.

Ufam moim zawodnikom i jest cudownie być częścią takiej rozgrywki.

- Kto ma więcej do stracenia? Dla obydwu drużyn są trzy punkty do zdobycia, to nie

tak, że Scudetto będzie przyznane w ten weekend. Byłoby to brakiem szacunku do

innych drużyn.

- Wygrana w tym meczu może dać przewagę psychologiczną, ale nie zakończy

wszystkiego. Na ten moment jesteśmy na równi z Juventusem, a nie jest łatwo

wygrać pięć kolejek z rzędu. Zmniejszyliśmy różnicę pomiędzy składami, ale

oczywiście Juve to faworyt. To po prostu zdrowy rozsądek.

 

Massimilliano Allegri na konferencji prasowej:

- To nie jest wyścig dwóch koni po tytuł.

- Musimy próbować zdobywać tyle punktów ile się da, a jutrzejszy mecz jest dla nas

i Romy. Kibice nam pomogą, jako że Juventus Stadium dowodzi wspaniałej

atmosfery, ze wsparciem blisko murawy. Jestem pewny, że dadzą nam dodatkowy

impuls.

- Kiedy gra się z mocnym przeciwnikiem, nie można dopuścić, by wpływała na to

reszta sezonu. Na tę chwilę, Roma jest głównym przeciwnikiem, ale nie będzie to

fundamentalny mecz o Scudetto, bo pozostanie jeszcze 96 punktów do zdobycia.

- Spróbujemy wygrać, znając styl gry, jaki zaprezentuje tu Roma. Musimy mocno

naciskać zarówno kiedy będziemy mieli piłkę, jak również bez niej. Musimy zmusić

Romę do obrony, a oni tak samo myślą o nas.

- Te spotkania będą wyrównanie, więc musimy wykorzystać większość słabości

innych drużyn.

 

Andrea Pirlo może wrócić na ławkę po długiej kontuzji, ale Allegri miał inne

wątpliwości:

- Zastanawiam się pomiędzy Asamoah, a Evrą. To dwaj solidni zawodnicy. To może

być chwila Asamoah'a, tak jak Evra zagrał kilka razy z rzędu. Caceres i Morata będą

również dostępni.
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- Rozmawiałem wczoraj z Andreą. Był poza grą przez sześć tygodni i przez to jego

kondycja nie jest najlepsza. Potrzebujemy go w 100% formie, bo jest jednym z

najważniejszych zawodników.

 

Juventus jest świeżo po porażce w Lidze Mistrzów, z Atletico Madryt:

- W Madrycie nie było zbyt rozrywkowego meczu. Dużo w nim taktyki i pierwszy błąd

był kosztowny.

- Pokazaliśmy wspaniały charakter, przeciwko drużynie, która wygrała La Liga i była

finalistą Ligi Mistrzów. Przegrywając w ten sposób, pozwala spojrzeć na mecz od

innej strony. Drużyna grała dobrze i z mojego punktu widzenia, pokazała trochę

bardzo dobrych zagrań.

- Tutaj trzeba więcej wyważenia, osądzając wyniki, jako że jeden mecz nie może

określić całego sezonu. Jeśli runda skończyłaby się dzisiaj, wciąż bylibyśmy pierwsi,

dzięki różnicy bramek.

- Tak samo będzie jutro w Serie A, jako że jesteśmy razem na szczycie tabeli, po 6

kolejkach. Roma się wzmocniła, dzięki wspaniałym zakupom i zyskałą wiarę. My

chcemy potwierdzić nasz status i wygrać Scudetto ponownie.

- Obydwie drużyny szły do tego momentu ramię w ramię, a Liga Mistrzów w

tygodniu, nie zmieni wartości tych składów.

- Mamy świadomość, że zmierzymy się z jakościowym przeciwnikiem, jakim jest

Roma. Zagramy więc z taką samą intensywnością jak w Madrycie, ale poprawimy

się technicznie.

- Totti to zawodnik, który tworzy historię, tak samo jak inne wspaniałe "dziesiątki",

choćby Baggio i Del Piero. Utrzymuje się w dobrej kondycji, ma wielkie umiejętności

i doświadczenie.

 

Allegri ostatniego lata mógł pracować w Romie:

- Nie żałuję niczego w życiu. Zostałem trenerem Juventusu i jeśli miałbym pójść

wtedy do Romy, nie byłbym teraz tutaj. Zdecydowałem się zostać w Milanie i nie

żałuję tego.

 

Ancelotti dla Rai Sport:

                               3 / 6



Juve - Roma: Konferencje i wypowiedzi przedmeczowe

News - ASRoma.pl

- Ciężko jest przewidywać, ale mam nadzieję na piękny mecz, który poprawy

wizerunek włoskiego futbolu.

- Kto wygra Scudetto? Wyjdę przed szereg i powiem, że Roma.

 

Ancelotti grał w Romie w latach 79/87, wygrał Scudetto w walce z Juve i cztery

finały Coppa Italia. Był trenerem Juventusu w sezonach 1999/2001, ale nie wygrał z

nimi Mistrzostwa, przegrywając z Lazio i Romą.

 

Tevez dla Corriere dello Sport:

- Jest zbyt wcześnie, aby mówić o rozstrzygnięciu Scudetto, bo jest długi maraton z

Ligą Mistrzów, który może zaabsorbować drużynom wiele energii. Trzeba uważać na

Inter, Milan i Napoli.

- Przed przybyciem do Włoch, nie oczekiwałem, że Roma będzie tak mocnym

przeciwnikiem. Byli dla mnie niespodzianką. W tym sezonie zmniejszyli różnicę, a

drużyna Rudiego Garcii może spokojnie konkurować w kilku rozgrywkach.

- Uważam, że Roma jest teraz silniejsza, ale Juventus wciąż pozostaje faworytem.

 

Juventus zmienił w składzie bardzo mało, ale jest teraz pod opieką trenera

Allegriego:

- Conte pozostawił pragnienie zwycięstwa i mentalność zwycięzców. Z Allegrim

wszystko się zmieniło, od taktyki, po sposób przygotowywania spotkań. Muszę

przyznać, że bardziej lubię moją nową pozycję.

- Przyszłość? Potwierdzam to co mówię zawsze. Chcę zakończyć karierę w Boca

Juniors, ale wciąż jest to przyszłość.

 

Ostatnia kolejka Ligi Mistrzów:

- Mogliśmy zremisować z Atletico, jako że nie mogli zrobić dużo więcej od nas.

Mówiąc to, powinniśmy zrobić nawet więcej. Naszym celem jest utrzymać to samo

tempo w Lidze Mistrzów i Serie A, więc w tym sensie porażka z Madrytu może na

nas dobrze zadziałać.
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- Przeciwko Manchesterowi City, Totti potwierdził jak wspaniałym jest zawodnikiem.

Każdy zna jego umiejętności, ale co naprawdę mi imponuje, to jego głód i

determinacja w wieku 38 lat. To nie łatwie, jeśli nosi się przez tyle lat tą samą

koszulkę.

 

Totti to wizerunek Romy. Nie wystarczy zatrzymać tylko jego, bo jest otoczony przez

mistrzów.

- Znam już Iturbe z jego gry w River Plate i uważam, że może dokonać wspaniałych

rzeczy. Przypomina mi mnie.

- Znam również Paredesa i myślę, że może się dobrze spisywać, bo Roma jest

idealnym składem dla jego procesu dojrzewania.

 

Antonio Cabrini(były zawodnik Juventusu) dla GianlucaDiMarzio.com:

- Oczekuję bardzo równej gry pomiędzy dwoma drużynami, które wykonały

najlepszą pracę na rynku transferowym i z pewnością są najlepiej zaopatrzone, by

konkurować na najwyższym poziomie.

- Jest zbyt wcześnie, by powiedzieć, czy będzie to decydujące o tytule spotkanie, czy

może tylko wyłoni faworytów. Juventus z pewnością jest bardziej przyzwyczajony do

zwycięstw, bo wygrywał przez trzy lata z rzędu, ale Roma udowodniła, że jest na

tym samym poziomie. To będzie piękny pojedynek.

 

Te kluby pojedynkowały się o Scudetto w zeszłym sezonie, tak samo jak było to w

latach 80-tych:

- To były piękne pojedynki lat 80-tych, pomiędzy dwoma drużynami i dwoma

klubami, które były na szczycie. Tamte strony miały mistrzów jak Platini z jednej

strony i Falcao z drugiej. To tworzyło pojedynek w pojedynku. Ta rywalizacja, była

otoczona wspaniałą atmosferą.

- Nie można porównywać obecnych drużyn z moim Juventusem, jako że to był inny

typ futbolu.

- Mogę powiedzieć, że nie ma dużej różnicy pomiędzy Juve Allegriego, a Contego.

Jeśli spojrzymy w przyszłość, uważam że powoli dostrzeżemy większy wpływ

Allegriego.
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Pojedynek Juventus - Roma, będzie można zobaczyć na Canal + Family.

Początek transmisji o 17:55.
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